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Mötesdeltagare:………………7…………….st medlemmar + ………………3…………från styrelsen 
  
 
 
§1  Mötets öppnande 
 Ordförande öppnar mötet. 
 
§2 Val av två justerare jämte ordförande 
 Moa Swing och Björn Nordström utses att jämte ordförande justera protokollet. 

 
§3 Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkänns. 
 
§4 Föregående medlemsmötesprotokoll  
 Protokoll från medlemsmöte 2015-06-25 godkänns och läggs till handlingarna. 
  
§5 Information 
 Styrelsen 

Augusti 
- Halvårsrapport från kassören. 
- Tillgångar ca 165.000 kr. Antalet medlemmar ca 135. 
-     Ekonomin för agilitytävlingen i maj blev ca + 42.000. Ansökan om bidrag har lämnats in 
      till Hofors kommun.             
September 
-     Bidrag sökt för gräsklippare och agilitytävling i maj har inkommit från Hofors kommun. 

 -     185.000 kr på kontot.  
 -      Ca 138 medlemmar. 
 

Hundägarutbildningsgruppen 

Juli 

Moa har avslutat agility steg 2. 

Augusti 

Kurser har startat och fler är på gång. 
September 
Påbörjade kurser: valpkurs, allmänlydnad, agility trea. 
I oktober startar agility etta, kortkurs i spår och en allmäntvåa. 
Två Agilityinstruktörer och en hjälpinstruktör har varit på belöningsföreläsning. 
 
Aktivitetsgruppen 
Juli 
Aktivitetsdag i SÖK 11/7 som Niklas höll i med 6 deltagande personer exklusive Niklas. 
Haft en aktivitetsdag i agility 18/7 som Moa höll i med 3 deltagande personer exklusive Moa. 
Aktivitetsdag i lydnad söndag 26/7 ej genomförd på grund av inga anmälningar.  
Augusti 

 Aktivitetsdag i spår ej genomförd 
 Aktivitetsdag i rallylydnad genomförd 2/8 

September 

Informationsblad nr 2 är utskickat. Svara gärna på enkäten. 
Deltagit på Djurens dag, Granngården, Kungsgården 19 september 
Deltagit på Stora Träffen i Sandviken med uppvisning 26 september. 
Deltag på Torsåkers Bygdemarknad 4/10 Torsåkers IP kl. 13.30 
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Anläggning 
September 
Bemanning i köket på lägre klass spår 26-27 september 
En enkät ang. anläggningen har skickats ut via mejl till medlemmarna. Glöm inte svara! 
 
Prov och tävling 
Det blir ingen agilitytävling nästa år. 

Prov och tävling har haft ett möte och planerat inför höstens två tävlingar. Nytt möte 7 
september. 

Moa och Maria har haft en träningstävling i agility 15/8 med 11 deltagande ekipage 

September 

Har genomfört alla officiella tävlingar för i år.Agility klass 3, två lydnadstävlingar, spår elitklass 
och spår lägreklass. 
Hoforscupen i agility är genomförd med många duktiga deltagare. Ingen hoforscup i lydnad 
genomfördes. 

Förslag på en träningstävling i lydnad under hösten. Träningsgruppen i lydnad tar tag i det. 

 
§7 Tema  

Anläggningsgruppen tog upp till diskussion om anläggningens framtid. 

Moa redovisar de svar som hittills kommit in på enkäten, 25 st. En av de frågor som 

diskuterades av medlemsmötet var hur vi ska behålla våra instruktörer. En annan fråga var 

om vi kan ha klubbstugan kvar. Den kräver mycket skötsel. Orkar vi med att ha de 

arrenderade ytorna eller räcker det marken uppe vid stugan? Kan vi bygga ”nytt på klubben” 

för inomhusträningar t ex. Vi ska kalla medlemmarna till ett möte om den frågan. 

Medlemsmötets önskan är att vi jobbar vidare med både alternativ inomhuslokal samt bygga 

nytt. 

§8 Anmälda frågor 
 a) Regler och statuter. 
 Regler och statuter skall ses över för: KM-alla klasser, Årets hund och Hoforscupen.  
 Medlemsmötet skall utse en grupp som arbetar med detta. Redovisning senast 31 januari 
 2016.  
 Beslut: Prov och tävling tar hand om frågan. De skall skicka ut en förfrågan till 
 medlemmarna om det finns intresse från fler att vara med i gruppen. 

b) Förfrågan från distriktet om vi behöver hjälp med att utveckla/driva verksamheten på 
klubben. Styrelsens svar blir att det inte behövs i nuläget. 
Beslut: Medlmemsmötet beslutar att ställa sig bakom styrelsens svar.  
c) Anläggning. 
Hur går vi vidare med arbetet med att ordna en inomhuslokal. 
Beslut: Moa och Mona går ut med en förfrågan om intresse finns att komma till ett möte om 

 inomhusanläggning. 
 

§9 Övriga frågor 
a) Styrelsen har föreslagit att klubben skall ha en medlemsrekryterare/medlemsvårdare. 

Ordförande har ställt frågan till en person, som tyvärr tackar nej på grund av tidsbrist och 
andra åtaganden. Prov och tävling har skickat in svar på remissen angående nya 
agilityregler 
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b) Lars Carlborg informerar om kommande distriktsaktiviteter:   
24/10 Distriktsmöte Söderhamn. Ordförande Mona och Moa deltar.   
21/11 Möte i Hofors  ”Mot100 000 medlemmar”. Två från klubben inbjuds att deltar Mona 
och Moa deltar från klubben  
Tidpunkt för Hovawart RM som vi skall arrangera flyttas. Tid meddelas senare.  

 
§10 Nästa medlemsmöte   
 8 december, HUG står för temat. 
  
§11 Mötets avslutande 
 Ordförande avslutar mötet. 
 
 
 
Mona Hedlund  Moa Sving    Björn Nordström
  
 
 
Ordförande  Justerare    Justerare 
 
  
 
Eva Persson 
Sekreterare 

 


